
Fra: olav-na@online.no 
Sendt: tirsdag 13. november 2018 09:37 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: VS: Prioritering av spelemidlar/Handlingsplan 
 
 
 

Fra: olav-na@online.no <olav-na@online.no>  
Sendt: tirsdag 13. november 2018 09:32 
Til: 'bente.kopperdal@radoy.kommune.no' <bente.kopperdal@radoy.kommune.no> 
Emne: VS: Prioritering av spelemidlar/Handlingsplan 
 
 
 

Fra: olav-na@online.no <olav-na@online.no>  
Sendt: tirsdag 13. november 2018 09:29 
Til: 'bente.kopperdal@radøy.kommune.no' <bente.kopperdal@radøy.kommune.no> 
Kopi: 'Idrettsrådet' <idrettsradet@radoy.kommune.no> 
Emne: Prioritering av spelemidlar/Handlingsplan 
 
Radøy Idrettsråd 
 
Til 
Radøy kommune 
 
Uttale: 
 

1. Prioritering av spelemidlar for 2019: 
 
Radøy Idrettsråd har ikkje merknader til prioritering av spelemidlar for 2019 

 
2. Handlingsplan 2018-2022: 

 
Radøy Idrettsråd har ikkje merknader til Handlingsplanen for 2018-2022 

 
 
For Radøy Idrettsråd 
 
Olav Steinar Namtvedt 
skrivar 
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